
ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ ΑΓΓΕΛΟΥ ΓΟΔΕΒΕΝΟΥ ΓΙΑ ΤΟΝ ΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟ ΖΩΓΡΑΦΙΚΗΣ 

«ΓΥΑΛΙΝΑ ΓΙΑΝΝΕΝΑ»     

        από την Παναγιώτα Παπαλέξη 

Π.Π. –Άγγελε πώς ένιωσες όταν έμαθες ότι πήρες την δεύτερη θέση στον 

διαγωνισμό ζωγραφικής «Γυάλινα Γιάννενα»; 

Α.Γ. –Ένιωσα πολύ καλά με τον εαυτό μου λόγω της όλης προσπάθειας που 

κατέβαλα κ’ φυσικά λόγω της φαντασίας που έβαλα, αλλά η αλήθεια είναι ότι 

δεν περίμενα να νικήσω οπότε χάρηκα. 

Π.Π.- Πιστεύεις ότι θα στεναχωριόσουν αν δεν κατακτούσες αυτή την θέση; 

Α.Γ. – Δεν θα στεναχωριόμουν ιδιαίτερα γιατί πιστεύω ότι πάνω απ’όλα έχει 

σημασία η συμμετοχή και η προσπάθεια όχι τόσο η νίκη. 

Π.Π.- Από πότε ξεκίνησες να ζωγραφίζεις; 

Α.Γ. – Ζωγραφίζω από πολύ μικρή ηλικία αλλά παρακολουθώ μαθήματα 

ζωγραφικής εδώ και εννέα χρόνια. 

Π.Π.- Τι σε έκανε να ασχοληθείς με την ζωγραφική;  

Α.Γ. – Αυτό που με έκανε να ασχοληθώ με την ζωγραφική είναι η Τέχνη 

γενικότερα. Είναι το είναι μου, είναι εγώ. 

Π.Π.- Πώς νιώθεις όταν ζωγραφίζεις; 

Α.Γ.- Όταν ζωγραφίζω, χάνομαι. Μπαίνω σε έναν άλλο κόσμο όπου υπάρχει 

κάτι καλό, κάτι διαφορετικό, κάτι όμορφο. Εκφράζομαι μέσω της ζωγραφικής. 

Π.Π.- Τέλος, τι θα συμβούλευες τα παιδιά που παίρνουν την ζωγραφική στα 

σοβαρά και θέλουν να ασχοληθούν περισσότερο με αυτή στο μέλλον; 

Α.Γ. – Θα τους έλεγα ότι πρέπει να παλέψουν γιατί όπως ο ποδοσφαιριστής και 

ο αθλητής πασχίζει να κάνει την φυσική του κατάσταση καλύτερη, έτσι και 

αυτοί θα πρέπει να παλέψουν γιατί είναι κάτι που αγαπούν. 

Ο Άγγελος πάει στην Γ’Γυμνασίου και θα συνεχίσει να ζωγραφίζει. 

        Παπαλέξη Παναγιώτα Γ’ Γυμνασίου 



 


